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 :FATF بیانیه دیروز

ادامه تعلیق روسیه؛ 
وضعیت ایران تغییری نکرد

دیروز جلسه عمومی FATF در پاریس برگزار شد که بخشی از خروجی 
این نشست ادامه تعلیق روسیه و عدم تغییر وضعیت ایران بود.

در بیانیــه گروه ویژه اقدام مالی )FATF(  بــا اعلام اینکه وضعیت ایران در 
فهرســت این گروه تغییری نکرده است آمده است: » این نهاد از فوریه 2020 به 
دلیل پاندمی کرونا تحقیقات درباره این کشــور در متوقف کرده اســت و با اینکه 
شــاید این آخرین وضعیت این کشور نباشــد اما، همچنان دیگر کشورها باید از 
مصوبه قبلی پیروی کنند. « همچنین در بخشی از این بیانیه که به موضوع تعلیق 
عضویت فدراسیون روسیه اختصاص داده شده است آمده است که تعلیق عضویت 

فدراسیون روسیه در این گروه مالی همچنان پابرجاست.
خطیب جمعه شیراز:

نظام اسلامی ما كه بر پایه ولایت فقیه بنیانگذاری شده
شاخه ای از ولایتی است كه در غدیر درخشش گرفت

شیراز-خبرنگار کیهان:
 نماینده ولی فقیه در استان فارس، در خطبه های نماز جمعه شیراز ضمن 
توصیه به رعایت تقوای الهی به در پیش رو بودن ایام دهه ولایت و امامت  اشاره 

کرد و گفت: امامت و ولایت یکی از اصول اصلی حرکت انقلاب اسلامی است.
آیت الله دژکام، سنگ بنا و شالوده تمدن اسلامی را بر پایه غدیر عنوان کرد و گفت: 
نظام اســلامی ما که بر پایه ولایت فقیه بنیانگذاری شــده است شاخه و شعبه ای از این 
ولایتی است که در غدیر درخشش گرفت و شایسته است در این دهه به ولایت فقیه و 

الگوی حکومت در زمان غیبت به صورت ویژه پرداخته شود.
خطیب جمعه شیراز در بخش دیگری از سخنان خود با  اشاره به در پیش رو بودن 
ســالروز شهادت امام باقر)ع(، فرازهایی از زیارت جامعه کبیره را یادآور شد و گفت: این 
زیارت یادآوری می کند که اعتقاد به ولایت چه تاثیراتی در زندگی ما دارد. در این زیارت 
آمده است که  ای ائمه معصومین با پذیرش ولایت شما اولین چیزی که نصیب ما شده 

است، این است که آموزه های دینی را خوب فهمیدیم.
وی با تأکید بر اینکه کلمه توحید با ولایت تمام شد، افزود: خدا در همه عوالم باید 
حاکم باشد. در جامعه اسلامی و جامعه بشری اگر خدا بخواهد حکومت کند باید خلیفه 
داشته باشد که خلیفه اش همین ۱2 معصوم است. این بزرگواران خلافت دارند که توحید 

را در سیاست، قضاوت، عرصه اجتماع، قانون گذاری و... تمام می کنند.
دژکام با بیان اینکه نعمت خدا با ولایت اهل بیت)ع( بر ما تمام شد و از این بزرگ تر 
نعمتی برای بشر شناخته نمی شود، تصریح کرد: ولایت آمد که اتحاد به وجود آورد و تفرقه 

بین امت را تبدیل به یگانگی و یکپارچگی  کرد، این ویژگی  ولایت است.
امام جمعه شــیراز ضمن قدردانی از تلاش های دستگاه قضا گفت: در استان فارس 
مطابق آنچه رئیس کل دادگستری گفتند ۶00 هزار پرونده ورودی داریم و با پرونده هایی 
که نیاز به بررسی دوباره دارد نزدیک به میلیون می شود و یک سال یک میلیون پرونده 

را بررسی و داوری کنیم، انصافا کار بزرگی است. 
دژکام با بیان اینکه یکی از بدترین صفات این است که کسی خدمت کرده باشد اما 
تشکر نکنیم، انسانیت انسان زیر سؤال می رود، چون انسان اگر خیر دید باید تشکر کند، 
افزود: در مواردی ممکن است رسیدگی ناقص بماند یا مشکلی در رسیدگی باشد و همه 

باید تلاش کنند و دستگاه قضایی هم به صورت ویژه تا این مشکل حل شود.
امام جمعه شــیراز ادامه داد: رسم مسلمانی این است که خدمت را ببینیم و دولت 
خیلی خدمت می کند اما تلاش هایش دیده نمی شود. نسبت به دستگاه قضایی همین طور، 
اول تشکر کنیم و بعد بگوییم این جای کار گیر است و مطالبه کنیم تا حس کند خدمتش 
دیده می شود. دژکام در پایان به در پیش رو بودن روز عرفه نیز  اشاره کرد و گفت: این روز، 
روزی است که امام  سجاد)ع( فرمود خدا تمام مقدرات انسان را به واسطه روز عرفه ممکن 
است تغییر دهد و به خیر کند. این روز عرفه را قدر بدانیم و در روز چهارشنبه برای دعا، 
توسل و توجه هر جا می توانید حضور داشته باشید و روز پنجشنبه هم عید قربان است 

و نماز آن هم برگزار خواهد شد.
رئیس  کل دادگستری لرستان:

تشکیل جلسات دادرسی از راه دور
در قوه قضائیه میسر شد 

خرم آباد - خبر نگار کیهان:
رئیس  کل دادگستری لرستان گفت: در راستای طرح تحول قوه قضائیه ، 
تشکیل جلسات غیرحضوری دادگاه ها با استفاده از الکترونیکی  شدن سیستم 

قضایی به اجرا درآمده است.
حجت الاسلام سعید شهواری، افزود: با اجرای طرح تحول؛ طرفین دعوا اعم از شاکی 
و متهم می تواند در محل سکونت و یا هر جای دیگری که حضور داشته باشند از جمله 
زندان ها در وقت تعیین شده دادگاه اظهارات خود را از طریق فضای مجازی با حضور قاضی 
بیان و امضا کنند و قاضی اتخاذ تصمیم نماید. شهواری با بیان اینکه با تدابیر و تلاش رئیس 
 قوه قضائیه، دادرسی بدون کاغذ نیز به اجرا درآمده است، خاطرنشان کرد: پیشرفت های 
خوبی جهت رفاه حال مردم ، حذف رفت وآمدها و اتلاف وقت و جلوگیری از صرف هزینه 
و غیره به عمل آمده اســت، تصریح کرد: در تحقق روند دادرســی بدون کاغذ، پیشرفت 
قابل ملاحظه ای داشته ایم. به گونه ای که با اجرای طرح ابلاغ الکترونیکی، ابلاغیه ها بدون 
کاغذ و حضور مامور انجام می شود که این رویه موجب رفع بسیاری از مشکلات قضایی 
از جمله عدم تحویل ابلاغیه در موعد مقرر ، تاخیر در تحویل ابلاغیه ها به طرفین دعوا و 
تجدید جلسات رسیدگی و صدور غیابی احکام و... شده اند. حجت الاسلام شهواری اعلام 
کرد: به منظور پیشگیری از سرگردانی مراجعان در شعب و طرح  اشتباهی دعوا که مستلزم 
اتلاف وقت و صرف هزینه است ، واحدهای راهنمایی و معاضدت با حضور کارشناسان فعال 
نموده ایم و ۱330 وکیل برای کسانی که قادر نیستند وکیل اختیار کنند ، تعیین کرده ایم. 
وی گفت: با تلاش کمیسیون عفو تعداد ۱044 نفر عفو و تعداد  ۱004 زندانی آزاد شده اند.

مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی:    

  بیمه كردن خبرنگاران
توسط صاحبان رسانه ها الزامی است

 اراک- خبرنگار کیهان:
  مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اســلامی ضمن بیان اینکه آیین نامه جامع خبرنگاری با هدف حمایت از 
جامعه خبرنگاران در حال تدوین است، بر بیمه کردن خبرنگاران توسط 

صاحبان رسانه ها تاکید کرد. 
 ایمان شمســایی در آیین اختتامیه جشــنواره و مطبوعات، خبرگزاری ها و 
پایگاه خبری استان مرکزی در اراک، تامین امنیت شغلی و بیمه خبرنگاران را از 
برنامه های مهم این وزارتخانه عنوان کرد و گفت: صاحبان امتیاز موظف هســتند 
خبرنگاران را بیمه کنند و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با تمام توان این مهم را 
برای تحقق پیگیری می کند.  وی اظهار کرد: رسانه ها در جنگ که پیش رو است 
رسالت مهمی را برعهده  دارند زیرا در وقایع اخیر رسانه های خارجی واقعیت ایران 
را منعکس نمی کردند. اما رسانه های داخلی در این برهه حساس خوب درخشیدند 

و قلم را زمین نگذاشتند و رسالت خود را به نحو شایسته انجام دادند.
 به گفته مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، اعضای سامانه جامع رسانه کشور از 2 هزار و ۵00 عضو در سال ۱40۱، 

اکنون به ۸ هزار نفر افزایش یافته است.
 بر اساس این گزارش، استاندار مرکزی در این آئین با اشاره به اینکه رسانه ها 
می توانند در تصویر ســازی آینده موثر باشند، گفت: رویدادها؛ روندها و تغییرات 
منظم اقدامات ما در زندگی خانوادگی و اجتماعی و تصاویر ما از آینده مولفه های 
شکل دهنده آینده هستند. رسانه ها باید رویکرد خود را در حرکت به سوی آینده 
مشخص کنند. فرزاد مخلص الائمه اظهار کرد: در استان مرکزی با توجه به حوزه 
نخبگان و خاســتگاه  اندیشمندان در حوزه های مختلف و پیشینه تاریخی استان؛ 
ظرفیت های خوبی برای قدرتمندی رسانه ها وجود دارد که تاکنون از این ظرفیت ها 
آن طور که باید و شاید  استفاده نشده است. سینا دلشادی مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اســلامی اســتان مرکزی نیز گفت: همه رسانه ها دلبسته دین، نظام و کشورشان 
هستند و سه ماموریت اصلی تبین، اعتماد سازی و رفع شبهات در دستور کارشان 
قرار دارد. وی افزود: اهل رســانه باید هوشــیار و اهل تفکر و اندیشه باشند. اهالی 
رســانه نباید گرا دهنده به دشمن باشــند که آنان نیز این روند و غفلت را وسیله 

هدف قرار دادن ما قلمداد کنند.

درمکتب امام

میثاق پایدار
ما در مکه باشیم یا نباشیم دل و روحمان با ابراهیم و در مکه است. 
دروازه های مدینه ًْالرسول را به روی ما ببندند یا بگشایند، رشته محبتمان 
با پیامبر هرگز پاره و سست  نمی شود. به سوی کعبه نماز می گزاریم و 
به ســوی کعبه می میریم. و خدا را سپاس می گزاریم که در میثاقمان 
باخدای کعبه پایدار مانده ایم و پایه های برائت از مشــرکین را با خون 

هزاران هزار شهید از عزیزانمان بنیان نهاده ایم.
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قالیباف در آیین بزرگداشت روز ملی اصناف:

حکمرانی در عرصه اقتصاد باید مردمی  سازی شود
نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

عملگرایی دولت رئیسی
 جریان غربگرا را به وحشت و هذیان گویی  انداخت

سرویس سیاسی- 
روزنامه اعتماد روز گذشته گفت وگویی با سعید حجاریان از تئوریسین های جریان غربگرا یا 
همان طیف مدعی اصلاحات منتشر کرده که وی در بخش های از این گفت و گو در نهایت وقاحت 
مدعی شده است: » دولت آقاي رئیسي پوپولیست، شعارمحور و ناتوان است. این  سه فاکتور ممکن 
است باعث شود ما دولت سیزدهم را با دولت آقاي احمدي نژاد یکي بدانیم. حال آنکه دولت معجزه، 
پوپولیستِ پولدار بود، اما دولت فعلي، پوپولیستِ بي پول است. یعني شانسي براي جلب نظر مردم 
ندارد. ناتواني دولت سیزدهم فقط معطوف به کارگزارانش و چند انتصاب بي قواره نیست. مشکل 
در راس آن و رئیس جمهور اســت. من پیشــنهاد مي کنم دولت استعفا دهد و برود. هرچه زودتر، 

بهتر! حضور این دولت و تفکر خسارت محض است.«
گفتنی است ظاهرا موفقیت های دولت آیت الله رئیسی در دوسال گذشته در تغییرات به نفع 
مردم به ویژه در سیاست خارجی، سلامت، اقتصاد و... و عیان شدن بیشتر ناکارآمدی اصلاح طلبان و 
اعتدالیون با حرام کردن سال های فرصت خدمت، این طیف را به وحشت و هذیان گویی  انداخته است. 
در حالی که دولت مورد حمایت این طیف کشور را با انبوهی از مشکلات و بحران ها به دولت 
رئیسی تحویل داده بود و در روزهای آخر کرونا بیش از 700 نفر از هموطنانمان کشته می گرفت 
و روحانی خود را در دفتر کار خود حبس کرده بود، دولت قبل حتی از پرداخت حقوق کارکنان 
خود عاجز بود و برای توزیع مرغ مصرفی مردم قرارگاه تشکیل می داد ، دولت رئیسی در مدت زمان 
کوتاهی توانست با اقدامات بعضا عاجل و فوری بر بسیاری از این مشکلات فایق آید و در حوزه های 
مختلف نیز دستاوردهای قابل توجه و چشمگیری نیز داشته باشد، از این رو طبیعی است طیف 
بی کارنامه برای ســرپوش گذاشتن بر ناکارآمدی و فضاحت مدیریتی دولت مورد حمایت خود و 

همچنین فرار از پاسخگویی بر شدت تخریب های علیه دولت رئیسی روی آورد.
عصبانیت جریان غربگرا و رسانه های ضد انقلاب

از تغییر در شبکه نمایش خانگی 
مصوبه جدید شورای عالی انقلاب فرهنگی پیرامون ساماندهی تولیدات شبکه نمایش خانگی 
به مذاق رســانه های طیف مدعی اصلاحات یا همان جریــان غربگرا خوش نیامده و روزنامه های 

هم میهن و سازندگی روز گذشته در صفحه اول خود به این مصوبه حمله کردند. 
نکته قابل تامل اینکه شــبکه سلطنتی بی بی ســی نیز به این مصوبه واکنش نشان داد و به 

برجسته  سازی برخی اظهارنظرهای مخالفین این مصوبه از جمله سلبریتی ها پرداخت. 
این در حالی اســت که هنجارشکنی برخی تولیدات شبکه نمایش خانگی در سال های اخیر 
به قدری واضح و آشکار شده که صدای همه  اشخاص دغدغه مند در حوزه فرهنگ را بلند کرده و 
بسیاری از خانواده ها نگران تاثیرات مخرب برخی از محصولات این شبکه بر فرزندان شان هستند.
ترویج بی عفتی و روابط نامناسب دختر و پسر، دیالوگ های رکیک و جنسی، استفاده ابزاری 
از بانوان با پوشــش های ناهنجار برای دیده شدن، تبلیغ فرهنگ تجمل  و مصرف گرایی، تضعیف 
چهارچوب های خانواده، نمایش چهره منفی از دین و افراد متدین، ســیاه نمایی وضعیت جامعه 
ایرانی و تزریق روحیه یاس و ناامیدی از جمله مواردی است که مصادیق آنها در تولیدات شبکه 
نمایش خانگی آشکار است و حتی اقدام اخیر شورای انقلاب فرهنگی برای کنترل این ناهنجاری ها 

را می توان دیرهنگام ارزیابی کرد. 
بیشتر بسترها و سکوهای نمایش خانگی علی رغم اینکه گفته می شود از مراجع ذی صلاح و 
قانونی کشور مجوز فعالیت دارند و تلاش می کنند که موازین اسلامی و انسانی را رعایت کنند اما 
به دفعات دیده شده است که محصولات ارائه شده در آنها نه تنها موازین اسلامی و ایرانی را زیرپا 
گذاشته اند بلکه فراتر از آن عمل می کنند و به ترویج بی بندوباری و ابتذال در جامعه دست می زنند.

سخنگوی شورای نگهبان با بیان اینکه عمده 
 اشــکالات و ابهامات این شــورا نسبت به طرح 
اصلاح قانون انتخابات برطرف شده است، گفت: 
مجلس موارد باقی مانده را هرچه سریع تر اصلاح 
کند تا انتخابات پیش رو با قانون انتخابات جدید 

برگزار شود.
دکتر  هادی طحان نظیف، عضو حقوقدان و سخنگوی 
شورای نگهبان در نشست خبری درباره طرح »حمایت 
از گزارشگران فساد« )سوت زنی( بیان داشت: بنده نظر 
شــورای نگهبان را در نشست خبری قبلی بیان کردم. 
در این فاصله نظر هیئت عالی نظارت بر حســن اجرای 
سیاست های کلی نظام را هم دریافت و به مجلس شورای 

اسلامی ارسال کردیم.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای نگهبان، وی 
عنــوان کرد: مجلس مصوبه خود را اصلاح کرد و ما در 
جلسه اخیر شورای نگهبان )چهارشنبه هفته گذشته( این 
مصوبه را مجدد مورد بررسی قرار دادیم. ایرادات شورای 
نگهبان نســبت به این مصوبه رفع شده و تنها یکی دو 
ابهام جزئی باقی مانده است. در بحث جرائمی که موضوع 
گزارشگری بود، در مرحله قبل از حیث استناد به قوانین 
ابهاماتی داشتیم. در این مرحله استنادها ذکر و ایرادات 
مرتفع شده، اما درباره یکی دو مورد از این استنادها تامل 

داریم و لازم است دقیق شود.
طحان نظیف درخصــوص طرح »اصلاح موادی از 
قانون انتخابات مجلس شــورای اسلامی« گفت: اصلاح 
قانون انتخابات مطالبه ای بود که ســال ها مطرح بود و 
مجلس یازدهم دست به اصلاح این قانون زد. اصلاحات 
نیز نسبتاً کلان بود. این مصوبه در راستای سیاست های 
کلی انتخابات و حقوق مــردم و داوطلبان تلاش هایی 

داشته و گام های رو به جلویی برداشته است.
وی افزود: اگرچه ما بارها به اصلاح قانون انتخابات 
تاکید کرده بودیم و اصلاح قانون انتخابات مورد انتظار ما 
بود، اما این مصوبه را مانند هر طرح و لایحه ای دیگری در 
شورای نگهبان بررسی کردیم. ایرادات و ابهامات متعددی 
نسبت به آن وجود داشت که به مجلس شورای اسلامی 
اعلام کردیم. البتــه در رفت و آمد، مجلس اصلاحاتی 
در مصوبه خودش انجام داد و در جلســه اخیر شورای 

نگهبان )چهارشنبه هفته گذشته( اصلاحات مجلس مورد 
بررسی قرار گرفت.

سخنگوی شورای نگهبان خبر داد که عمده  اشکالات 
و ابهامات این شورا نسبت به این مصوبه برطرف شده و 
صرفاً چند مورد باقی است که به زودی آنها را به مجلس 

منعکس خواهیم کرد.
طحــان نظیف ابراز امیــدواری کرد: مجلس موارد 
باقی مانده را هرچه ســریع تر اصلاح کنــد تا انتخابات 
پیش رو با قانون انتخابات جدید برگزار شود. متن تمام 
ایــرادات و ابهامات که تفصیلی اســت تقدیم اصحاب 

رسانه شده است.
سخنگوی شورای نگهبان درباره طرح »بانک مرکزی 
جمهوری اسلامی ایران« هم که در نشست های پیشین 
درباره آن سخن گفته شــده بود، بیان کرد: از نشست 
خبری قبلی تاکنــون، این مصوبه دو بار بین مجلس و 
شورای نگهبان رفت و آمد پیدا کرد. مواردی که مجلس 
اصلاح کرده بود، بسیاری از ابهامات و  اشکالات شورای 
نگهبان را رفع کرده بود اما در چند مورد اساساً مجلس 

اصلاحی به عمل نیاورده است.
وی افزود: این بدان معناست که مجلس بر مصوبه 

خودش اصرار دارد. در متن هم تصریح شــده است که 
مجلس نسبت به این مواد اصرار دارد. معنای این جمله 
آن می باشد که مجلس قصد دارد مصوبه خودش را برای 
تصمیم گیری به مجمع تشخیص مصلحت نظام ارسال 
کند. طبیعتاً اگر مجلس اصلاحی در مورد این ایرادات 
نداشته باشد، می تواند مصوبه خود را به مجمع تشخیص 
مصلحت نظام ارسال کند. اما سایر ابهامات و ایراداتی که 

نسبت به این مصوبه داشتیم، رفع شده است.
سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به سؤالی درباره 
برگزاری انتخابات تناســبی مجلس شورای اسلامی در 
حوزه انتخابیه تهران، اظهار داشــت: ما در مرحله قبل 
بررســی طرح اصلاح قانون انتخابات، نســبت به اصل 
برگزاری انتخابات تناســبی ایرادی نداشــتیم و صرفاً 
ابهاماتی داشــتیم که در رفت وآمد و اصلاحاتی که در 
مصوبه مجلس صورت گرفت آن ابهامات نیز برطرف شد. 
ما اکنون دیگر ابهام و  اشکالی درباره برگزاری انتخابات 
به شکل تناسبی در تهران نداریم و با آن موافق هستیم.

وی البته این را هم گفت که هیئت عالی نظارت بر 
حسن اجرای سیاست های کلی انتخابات در مرحله قبل 
ایراداتی اساســی تر و جدی تری نسبت به این موضوع 

داشــت اما در این مرحلــه تاکنون نظری از این هیئت 
دریافت نکرده ایم.

طحان نظیف در پاســخ به ســؤالی درباره بررسی 
صلاحیت ها در انتخابات و نوع مواجهه این شورا با سلایق 
مختلف سیاسی، خاطرنشان کرد: ما برای برگزاری یک 
انتخابات پرشــور، رقابتی و سالم حداکثر تلاش مان را 
می کنیم. برخی هم حرف هایی که بیان می کنند بیشتر 
شبیه بازارگرمی سیاسی و صحبت های انتخاباتی برای 
جلب توجه در رسانه هاست که خیلی اهمیت ندارد و ما 

هم نمی خواهیم به آنها پاسخ بدهیم.
سخنگوی شــورای نگهبان همچنین بیان داشت: 
در تمامی انتخابات ســلایق مختلف حضور داشتند. نه 
منعی در گذشته داشتیم و نه منعی برای آینده داریم. 
هر جریانی کــه در چارچوب قانون عمل بکند، فارغ از 
اینکه چه اسم و عنوان و چه جهت گیری سیاسی داشته 
باشد، می تواند در فضای انتخابات حضور داشته باشد. ما 
هم از حضور همه جریانات سیاسی که در چارچوب قانون 

عمل می کنند، در فضای انتخابات استقبال می کنیم.
ارتقای سامانه های نظارتی انتخابات

طحان نظیف همچنین در پاســخ به سؤالی درباره 
دریافت گزارش های تخلفات انتخاباتی گفت: ما در شورای 
نگهبان از چند طریق گزارش تخلفات انتخاباتی دریافت 
می کنیم؛ یکی از طریق ناظران مردمی شورای نگهبان 
پای صندوق های اخذ رای اســت. بیــش از 300 هزار 
ناظر در سراسر کشور با شورای نگهبان همکاری دارند.

وی افزود: روش دیگر که از دوره قبل در انتخابات 
مجلس آغاز شــد و مثمرثمر بود، بهره گیری از سامانه 
»مردم ناظر« اســت. این ســامانه در دســترس عموم 
مردم قرار داشــت و مردم عزیز گزارش های متعددی از 
طریق این سامانه برای ما ارسال کردند. موارد ارسالی را 
مورد رســیدگی و پیگیری قرار دادیم. ان شاءالله در این 
دوره نیز همین گونه خواهد بود و این ســامانه از قبل از 
انتخابــات فعال خواهد بود و در انتخابات آتی ارتقا هم 

پیدا خواهد کرد.
سخنگوی شورای نگهبان در این رابطه خبر داد: بنا 
داریم در انتخابات آتی سامانه های موجود را توسعه بدهیم 

تا مراجعات حضوری به شورای نگهبان کاهش یابد.

طحان نظیف در نشست خبری:

عمده ابهامات و ایرادات طرح اصلاح قانون انتخابات رفع شد
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ملل  سازمان  در  روســیه  نماینده 
متحد گفته اوکراین درخواســت ایران 
برای ارائه شــواهد درباره استفاده از 
را  اوکراین  جنگ  در  ایرانی  پهپادهای 

بی جواب گذاشته است.
واسیلی نبنزیا، نماینده روسیه در سازمان 
ملل متحد روز جمعه بار دیگر ادعاها درباره 
استفاده از پهپادهای ایرانی در جنگ اوکراین 

را رد کرد. 
نبنزیا در یــک کنفرانس خبری قبل از 
آغاز نشست شورای امنیت گفت: »این اولین 
بار نیست که ما ادعاهایی را درباره استفاده از 
پهپادهای ایرانی در اوکراین می شنویم. این 

را اساساً رد می کنیم.«
واسیلی نبنزیا این ادعاها را »بی اساس« 
خوانــد و گفت که هدف از طرح این ادعاها 
گمراه کردن جامعه بین المللی است. او گفت 
این ادعاها بر مبنای اطلاعات »منبع باز« و 

»ارزیابی های مبهم« مطرح می شوند. 
واســیلی نبنزیــا تصریح کــرد: »اینها 
ادعاهایی بی اســاس و تلاش هایی آشــکار 
برای گمراه کردن عامدانه جامعه بین المللی 
هســتند. اســتدلال هایی که همــکاران ما 
مطرح می کنند در برابر هیچ مداقه ای دوام 
نمی آورنــد و فاقد هر گونه زیربنای حقوقی 

و فنی هستند.«
این مقام روســیه تأکیــد کرد: »این 
فرضیه ها مبتنی بر برخی اطلاعات بازمنبع 
و ارزیابی های مبهم هستند. آنها تصاویری 
سرهم بندی شــده از لاشــه های غیرقابل 
تشخیص پهپادهایی را ارائه می دهند. به 
نظر می رســد حتی خودشان هم درباره 
شــواهدی کــه ارائه می دهنــد مطمئن 
نیستند. مســئله ارتباطی به واقعیت های 
عیان ندارد بلکه مســئله ارائه یک روایت 

سیاسی است.«
واســیلی نبنزیا در ادامــه از تلاش های 
»گروهی از کشورها« که قصد دارند دبیرخانه 
سازمان ملل را برای انجام تحقیقات ادعایی 
دربــاره این موضوع تحت فشــار قرار دهند 
انتقــاد کرد و آن را نقض پاراگراف دوم ماده 

۱00 منشور سازمان ملل خواند. 
وی گفت: »امروز شاهد تلاش دیگری از 
سوی گروهی از کشورهایی که می شناسید 
هســتیم. آنها سعی دارند دستورالعمل هایی 
به دبیرخانه سازمان ملل برای انجام این به 

اصطلاح تحقیقات ارائه دهند. چنین اقداماتی 
مصداق نقض آشــکار و صریح پاراگراف دوم 
مــاده ۱00 ســازمان ملل اســت و با تذکر 
رئیس شورای امنیت که به صراحت مأموریت 
دبیرخانه شــورای درباره اجــرای قطعنامه 
223۱ را مشخص می کند در تناقض است.«

نماینده روسیه همچنین تصریح و تأکید 
کرد کــه قطعنامه 223۱ شــورای امنیت 
اجازه انجام چنیــن تحقیقاتی را نمی دهد. 
ایــن قطعنامه در ســال 20۱۵ برای تأیید 
توافق هســته ای برجام به تصویب شــورای 

امنیت رسید.
نبنزیا گفت: »شنیدم از نماینده آمریکا 
پرســیدید آیا قطعنامه 223۱ اجازه چنین 
تحقیقاتی را می دهد؟ نه اجازه چنین چیزی 
را نمی دهد چون گروهی که از 223۱ حمایت 
می کنند گروهی از کارشناسان نیستند. این 
افراد فاقد تخصص لازم برای انجام این نوع 
تحقیقات هســتند و حتی تجهیزات لازم را 

برای انجام آن ندارند.«
نماینــده روســیه در ســازمان ملل از 
دبیرخانه سازمان ملل خواست به مأموریت 
خود پایبند بماند و تســلیم فشارها از سوی 
برخی کشــورها نشود. او گفت: »ما هر گونه 
فعالیت های غیرمجاز از ســوی دبیرخانه را 
تنش آفرینــی عامدانــه ای خواهیم دید که 
موجب تضعیــف اجــرای قطعنامه 223۱ 

می شود.«
او در بخش دیگری از سخنانش گفت که 
رایزنی هایی میان اوکراین و ایران درباره این 
ادعاها انجام شد. طبق گفته نبنزیا هنگامی 
که ایران خواستار دور دوم این مذاکرات شد 

هیچ چیزی ارائه نشد. 
وی گفت: »احتمالا شــما می دانید که 
یــک دور گفت وگــو بین ایــران و اوکراین 
برگزار شــد. وقتی ایران خواســتار دور دوم 
مذاکرات شــد و از اوکراین خواست شواهد 
خود را ارائه دهد هیچ چیزی ارائه نشد. این 

خودش گویا است.«
کشورهای غربی در ماه های گذشته در 
ادامه جنگ رسانه ای-تبلیغاتی علیه ایران، این 
کشور را به عرضه پهپاد به روسیه برای استفاده 
در جنــگ اوکراین متهم کرده اند. جمهوری 
اســلامی ایــران ضمن تأکید بــر بی طرفی 
 خود در جنگ اوکراین بارها این اتهامات را

رد کرده است.

روسیه:
 اوكراین درخواست ایران برای ارائه شواهد درباره پهپادها را 

بی جواب گذاشت

رئیس مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه 
اصناف، فرماندهان عرصه اقتصادی کشور هستند 
که از جان و مالشان برای امنیت و عزت کشور مایه 
گذاشته اند، گفت: حکمرانی در عرصه اقتصاد باید 

مردمی  سازی شود.
آئین بزرگداشــت روز ملی و هفتــه اصناف صبح 
دیروز )شــنبه، 3 تیر ماه( با حضور محمدباقر قالیباف 
رئیس مجلس شــورای اســلامی در مرکز همایش های 

بین المللی صدا و سیما برگزار شد.
قالیباف در این مراسم ضمن تبریک روز ملی اصناف 
گفت: بدون شــک اصناف، فرماندهان عرصه اقتصادی 
کشور در سطوح مختلف هستند و وظیفه خود می دانم 
از شهدای عزیز اصناف که کمتر کسی است که از زحمات 

آنها بی خبر باشد، یاد کنم.
رئیس  مجلس شــورای اسلامی با اشاره به اینکه در 
دوران دفاع مقدس اصناف با مهارت های مختلف حضور 
داشــته و با کمک های مردمی در پشت جبهه و مناطق 
جنگــی و ارائه امکانات فنی و مهندســی به رزمندگان 
کمک می کردند، تصریح کرد: باید یادآور شوم تعمیرکاران 
به عنوان یکی از صنوف حاضر در جبهه های جنگ زیر 
آتش خمپاره های دشمن، ماشین آلات و آمبولانس ها را 
در سریع ترین زمان ممکن تعمیر و راه اندازی می کردند، 
لذا باید به دینداری، شرافت، ولایتمداری، شهادت طلبی 

آنان و ۱۱ هزار شهید اصناف درود فرستاد.
وی بــا بیان اینکه تاریخ گواه آن اســت که بازار و 
اصناف یک معنا را می دهند، هرچند در دهه های اخیر 
این دو، مأموریت های متفاوتــی را اجرا کرده اند افزود: 
ولی به صورت کلی هر موقع صحبت از بازار می شــود 

غرض اصناف است.
قالیباف با بیــان اینکه نقش اصنــاف در اقتصاد 
قطعی اســت تصریح کرد: می توان اذعان کرد اصناف 

و بازار نقش چند ســاحتی و درهم تنیده در حوزه های 
سیاسی، فرهنگی و اجتماعی دارند. حوادث ۱۵ خرداد، 
پیروزی انقلاب اسلامی، دوران دفاع مقدس، جنگ علیه 
تحریم های ظالمانه و ... مصداق مؤلفه های یاد شده است.
وی با بیان اینکه هنوز زمان زیادی از شــروع کرونا 
نگذشــته بود که نقش اصناف در آن ایام از ویژگی های 
منحصر به فرد این قشر به حساب آمد گفت: بدون شک 
این اتفاق برای دنیا و آخرت اصناف مایه افتخار به شمار 
می رود، هرچند این موضوع وظیفه سنگینی را بر دوش 

اصناف می گذارد تا از این امانت حراست کنند.
رئیس قوه مقننه با بیان اینکه هنوز نتوانسته ایم از این 
ظرفیتِ به تمام معنا مردمی و مدنی که روی پای خود 
ایســتاده و قدرت حل مسئله را دارد به خوبی استفاده 
کنیم افزود: در هر جلسه ای در سطوح مختلف صحبت 
از مشکلات می کنیم اما به این نمی پردازیم که یک سری 
مسائل سبب بروز این مشکلات شده اند، لذا از توان حل 
این مسائل صحبتی به میان نمی آید و همواره مشکلات 
را تکرار می کنیم؛ گاهی نیز در جلساتی شرکت می کنیم 

که مسائل مربوط به دهه 70 مطرح می شود در حالی که 
اکنون زمان طرح چنین حرف هایی نیست.

وی بــا یــادآوری اینکــه وقتی رهبــر انقلاب از 
مردمی  سازی در اقتصاد صحبت می کنند  اشاره به نقش 
و اهمیت این قشر دارند، تصریح کرد: حکمرانی در عرصه 
اقتصاد باید مردمی  سازی شود و در این میان باید اذعان 

کرد کدام بخش مردمی تر از بخش اصناف است.
قالیباف بــا بیان اینکه البته بایــد بگوییم در این 
خصوص هم ما مقصر هســتیم و هــم اصناف چرا که 
روابط دقیق ســاختاری با هــم برقرار نکرده ایم تصریح 
کرد: وقتی توفیق خدمت در نیروی انتظامی را داشتم و 
بحث اماکن در حوزه کاری این نیرو مطرح بود، شخصاً 
حداقل در هر سال 3 الی 4 بار با اصناف نشست برگزار 
می کردم و این رویه جدا از جلســات مستمری بود که 
حــوزه اماکن نیروی انتظامی با اصناف برگزار می کرد و 
اگر تصمیمی گرفته می شد تأکید داشتم باید با اصناف 
هماهنگی شده باشــد تا کارها با رضایت به نفع مردم، 

امنیت و اقتصاد کشور پیش برود.

رئیس  مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه ما همواره 
می خواهیم همه چیز را در سیستم دولتی به معنای عام 
حل کنیم خصوصاً در اقتصاد که امکان پذیر نیست اظهار 
کرد: امام خمینــی)ره( فرموده اند هر کار اقتصادی که 
مردم و بازار می توانند انجام دهند، دولت در آن دخالت 
نکند، همچنین ایشان در جای دیگری فرموده اند دخالت 

دولت در اقتصاد شرعاً حرام است.
وی با بیان اینکه اســاس نظام جمهوری اسلامی 
و انقــلاب مبتنی بر تکیه بر مردم بوده و نظام با تکیه 
بر این امر محکم اســت افــزود: اداره و حکمرانی در 
عرصه های مختلفی ماننــد دوران دفاع مقدس کاملًا 
مردمی بوده است لذا اگر نام شهدای بزرگ را نگاه کنیم 
مشاهده می شــود که قبل از جنگ این افراد کاسب، 
صنعتکار، مغازه دار، کشــاورز، طلبه و... بوده اند که این 
امر از حکمرانی مردم در عرصه دفاع مقدس به شــمار 
می رود؛ لــذا چنین حکمرانی را در عرصه اقتصاد باید 
به دست مردم بدهیم و دولت ایفای نقش تنظیم گری 

و مطالبه گری کند.

رئیس قوه قضائیه گفت: با آغوش باز پذیرای 
نقطه نظرات، دیدگاه ها، پیشــنهادات و انتقادات 
جامعه نخبگانی و دانشگاهی کشور هستیم و به 
این موارد و موضوعــات در حد توان و منطبق با 

موازین قانونی ترتیب اثر می دهیم.
به گزارش مرکز رســانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای در سومین روز از 
هفته قوه قضائیه با جمعی از رؤسا، اساتید و فرهیختگان 

دانشکده های حقوق سراسر کشور، دیدار کرد.
رئیس قوه قضائیه در این نشست هم اندیشانه، خطاب 
به مســئولان ذی ربط قضایی از جمله »معاون حقوقی 
قوه قضائیه«، »رئیس پژوهشــگاه قوه قضائیه«، »معاون 
منابع انســانی دســتگاه قضا« و »رئیس دانشگاه علوم 
قضایی« دســتور داد که تعاملات آموزشــی و پژوهشی 
فی مابین »عدلیه« و »مراکز دانشــگاهی کشــور« را با 
لحاظ موضوعات و مقــولات کاربردی و جامع محور در 
راستای حل چالش ها و خلاء ها و همچنین آینده نگری و 
پیش بینی مسائل آینده و رفع نیاز های ضروری دستگاه 

قضا، بسط و گسترش دهند.
محسنی اژه ای در همین راستا گفت: اکنون تعاملات 
میان پژوهشگاه قوه قضائیه و دانشکده های حقوقی سراسر 
کشور مطلوب است، اما باید این تعاملات ارتقاء پیدا کند 
و هم دانشکده های حقوقی بتوانند از داده های قوه قضائیه 

بیش از پیش بهره بگیرند و هم دســتگاه قضایی بتواند 
از ظرفیت های این دانشکده ها بهره مند شود؛ لذا در این 

راستا باید سازوکار مدون و متقنی ایجاد گردد.
وی افزود: ما موافق هستیم که سازوکار های مدون 
و متقنی ایجاد گردد تا دانشــجویان رشــته حقوق در 
سراسر کشــور بتوانند از نزدیک و به صورت ملموس با 
رویه ها و فرآیند های قضایی در مراجع و محاکم قضایی 
آشنا شوند؛ من زمانی که مسئولیت دادستانی کل کشور 
را برعهده داشــتم و در جلســات هیئت عمومی دیوان 
عالی کشور شــرکت می کردم تاکید و اصرار داشتم که 
دانشجویان حقوق در برخی جلسات هیئت عمومی چه 
در حوزه مباحث »آرای اصراری« و چه در حوزه »آرای 
وحدت رویه« شــرکت کنند؛ اکنون نیز تاکید دارم که 
دانشجویان رشته حقوق می توانند با ایجاد سازوکاری در 
برخی جلسات دادگاه ها که منع قانونی ندارد، حضور یابند.

رئیس قوه قضائیه در ادامه این نشست تصریح کرد: 
باید به این ســؤال پاســخ دهیم که آیا نظام حقوقی ما 
توانسته متناســب با زیست انسانی در تحولات جهانی، 
تحول پیدا کند؟ اگر بخواهیم منطبق با نوع نگرش مبتنی 
بر آینده نگری شــهید بهشتی به این سؤال پاسخ دهیم، 
باید بگوییم که متأسفانه نتوانسته ایم متناسب با تحولات 
جهانی و انســانی، نظام حقوقــی خود را متحول کنیم؛ 
فلذا ضرورت دارد که افق دید خود را گســترش دهیم و 

برنامه ریزی های مبتنی بر آینده نگری را بیش از پیش در 
دســتور کار قرار دهیم؛ باید بدانیم که دایره معلومات و 
دسترسی های بشر روزبه روز در حال گسترش و انبساط 
است و ما باید در نظام حقوقی خود این توسعه یافتگی را 
لحاظ گردانیم و زیرساخت های حقوقی خود را مبتنی بر 
این امر و امور مستحدثه ای که پیش می آید، تقویت کنیم.
اژه ای بیان داشت: سؤال دیگری که باید به آن پاسخ 
دهیم آن است که آیا واقعاً نظام حقوقی ما توانسته به ذات 
نظام جمهوری اسلامی که نظامی مبتنی بر مردم سالاری 
دینی اســت، نزدیک و نزدیک تر شــود یا خدایی ناکرده 
عقب گرد داشــته است؟ آیا نظام حقوقی ما در تراز نظام 
جمهوری اسلامی به رشد و بالندگی رسیده است؟ ما باید 
بدانیم که در مسیر ساختن تمدن نوین اسلامی هستیم و 
بر همین مبنا نظام حقوقی ما نیز باید در قبال موضوعات 
روز و مستحدثه، نقش آفرینی اثرگذار و نافع داشته باشد.

آسیب شناسی از آثار مترتب بر فعل مجرم 
و جرمی که اتفاق می افتد

وی در ادامه با  اشاره به آثار مخربِ درازمدتی که بر برخی 
از افعال مجرمانه مترتب است، گفت: ما در نظامات آموزشی و 
پژوهشی حقوقی خود باید بتوانیم آثار مخربِ درازمدتی که 
بر برخی از افعال مجرمانه مترتب اســت را احصاء و بررسی 
کنیم و بر همین مبنا پیشنهاداتی را برای لحاظ آنها در تقنین 

قوانین حقوقی و قضایی و جزایی ارائه دهیم.

رئیس قــوه قضائیه اظهارداشــت: چنانچه مجرمی 
پس از محکومیت و تحمل مجازات، متنبه شــد و قصد 
بازگشت آبرومندانه و عزتمندانه به جامعه را داشت، باید 
بستر های این بازگشت برای او فراهم شود و این مقوله ای 
است که تدابیر و راهکار های ناظر بر آن می تواند از جمله 
محور ها و موضوعات نظامات آموزشی و پژوهشی حقوق 

در کشور ما باشد.
فراخوان رئیس قوه قضائیه

 به رؤسای دانشگاه های حقوق سراسر کشور
اژه ای افــزود: باید اطلاعات و آگاهی های حقوقی 
مردم در راســتای پیشــگیری از وقوع جرم گسترش 
و توســعه یابد و این موضوع و مقوله ای است که نظام 
آموزشــی و پژوهشی حقوق در کشور در راستای آن، 

می تواند منشاء اثر باشد.
وی خطــاب بــه رؤســا، اســاتید و فرهیختگان 
دانشکده های حقوق سراسر کشور گفت: ما در قوه قضائیه 
با آغوش باز پذیرای نقطه نظرات، دیدگاه ها، پیشنهادات و 
انتقادات جامعه نخبگانی و دانشگاهی کشور هستیم و به 
ایــن موارد و موضوعات در حد توان و منطبق با موازین 

قانونی ترتیب اثر می دهیم.
در ادامه این نشســت، وزیر علوم و برخی از اساتید 
و رؤســای دانشکده های حقوق سراســر کشور به بیان 

نظراتشان پرداختند.

نشست هم اندیشی رئیس  قوه  قضائیه
با جمعی از رؤسا و اساتید دانشکده های حقوق سراسر كشور

شهرکرد- خبرنگار کیهان:
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: دولت مردمی 
آیت الله سیدابراهیم رئیسی در عرصه سیاست خارجی 
طرحی نو در انداخت و موجب شد تا کشور از بحران 

اقتصادی گذر کند و در مسیر رشد قرار گیرد.
سیدصولت مرتضوی در جشن روز اصناف در شهرکرد 
اظهار داشت: رهبر معظم انقلاب در یک دهه اخیر بر اقتصاد 
تاکید بسیار داشتند و امسال هم عنوان سال را مهار تورم و 
رشد تولید نامگذاری کردند و در همین راستا نمی توانیم نسبت 
کسب و کار و تولید را با این شعار از 2 جنس جداگانه بدانیم.
وی با بیان اینکه هم تولیدکننده و هم توزیع کننده توامان 
در صف اصناف قرار دارند، اظهار داشت: اصناف هم در رشد 

تولید و هم در مهار تورم نقش مهمی دارند.
مرتضوی با  اشاره به اقدامات اقتصادی دولت سیزدهم، 
افزود: سال ۱400 بنا بر دلایلی از جمله اصلاحات  گریزناپذیر 

اقتصــادی و طراحی های بیگانه که به دنبال ایجاد التهاب و 
ناترازی در کشــور بودند و انتظارات تورمی در بازار و رونق 
سفته بازی که جمعیت معدودی تلاش کردند به اقتصاد آسیب 
بزنند اما دولت در سال ۱40۱ از این شرایط عبور کرد و در 

سال ۱402 بر مسائل فائق آمده است.
وی ، پذیرش ایران در پیمان  شــانگهای، ارتباط قوی با 
همســایگان، روان  سازی صادرات و ایجاد حمل ونقل روان و 
آسان و فتح بازارهای جهانی و مثبت شدن تراز تجاری کشور 

از جمله اقدامات مثبت دولت در سال گذشته بوده است.
وی اقدامات دولت در اســتان چهارمحال و بختیاری را 
چشمگیر و مثال زدنی عنوان کرد و گفت: اقدامات در حوزه 
آبرسانی از جمله انتقال آب و احداث سدها از جمله سد غدیر 

باباحیدر قابل قدردانی است.
مرتضوی بر ضرورت بهره گیری از ظرفیت گردشگری 
این استان نیز تاکید کرد و گفت: باید به جایی برسیم که به 

ازای هر پنج خانوار یک واحد صنفی و به ازای هر ۵0 خانوار 
4۵ خانوار در حوزه گردشگری فعال شود.

حل مشکل بیکاري فارغ التحصیلان 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعي با بیان اینکه چهارمحال 
و بختیاري در حوزه  اشتغال زایي در مسیر درستي قرار گرفته 
است، گفت: اگرچه هنوز درخصوص نرخ بیکاري به شرایط 
مطلوب نرسیده  اما طي 2 سال اخیر روند کاهشی داشته است.
سید صولت مرتضوي با بیان اینکه مهار تورم اولویت کاري 
دولت سیزدهم به شمار مي رود، ادامه داد: لازمه رشد تولید، 
سرمایه گذاري و  اشتغال زایي است و از سوي دیگر باید تورم 
را هم مدیریت کرد و یکي از اقدامات قابل توجهي که در این 
دولت شــکل گرفت این بود که تورم القایي و انتزاعي که در 
طول سال هاي گذشته در اقتصاد کشور رخ داده بود را مهار 
کرد. مرتضوی تصریح کرد: نرخ تورم نقطه به نقطه در کشور 
در مرداد و شهریور ســال ۱400 بالاي ۵0 درصد بود و در 

چنین شــرایطي آیت الله رئیسي وارد کارزار شد و در اسفند 
۱400 میزان تورم به 32 درصد کاهش یافت.

وي خاطرنشان کرد: بخشي از منابع درآمدي نفتي کشور 
براي جبران 400 هزار میلیارد تومان کســري صندوق هاي 
بازنشســتگي و جبران کســري 200 هزار میلیارد توماني 

صندوق هاي زیرمجموعه تامین اجتماعي اختصاص یافت.
مرتضوي در ادامه چهارمحال و بختیاري را از استان هاي 
داراي ظرفیت بالا عنوان کرد و گفت: این اســتان به لحاظ 
منابــع غني آب و خاک و موقعیت جغرافیایي در نزدیکي با 
مخازن نفت خیز کشور داراي ظرفیت ها و مزیت هایي است 

که مي طلبد بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد.
مرتضوي افــزود: از برنامه هاي وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعي تمرکز بر حل مشکل بیکاري فارغ التحصیلان است 
که در همین راستا سامانه اي طراحي شده و در آن به شناسایي 

بیکاران و ثبت مشخصات آنان پرداخته مي شود.

سید صولت مرتضوی:

بقیه از صفحه 2دولت سیزدهم در عرصه سیاست خارجی طرحی نو درانداخت
غافل از اینکه با این شــیوه، امید را که 
اصلی ترین ســرمایه هر جامعه ای برای غلبه 
بر مشکلات و پیمودن راه تعالی است، نابود 
می سازند! البته خوشبینانه است که این کار 
را از روی »غفلت« بدانیم، زیرا به نظر می رسد 
برخی از مدعیان اصلاحات، با دشمنان قسم 
خورده جمهوری اســلامی در یأس آفرینی و 

ترس افکنی مسابقه گذاشته اند!
رهبر معظم انقلاب در بیاناتی که پس 
از اغتشاشــات ۱40۱ ایراد کردند ، به این 
نکته مهم تصریح نمودند که اغتشاشــات 
یک واکنش »انفعالی« از سوی دشمنان در 
برابر ملت ایران بود. در بیان ایشــان، ملت 
ایران حرکت های بزرگی انجام داد که ۱۸0 
درجه در نقطه مقابل سیاست های استکبار 

جهانی بــود و آنها ناچار بــه عکس العمل 
شــدند. همچنین ایشان در بیانات دیگری 
خاطرنشــان کردند که اغتشاشــات برای 
تضعیف نقاط قوت کشــور صورت گرفت. 
این سخنان بیانگر آن است که کشور در دو 
سال اخیر مسیر رو به رشدی را طی کرده 
و آینده ملت ایران، آینده روشــنی خواهد 
بود. بدیهی است دشمنان و بدخواهان ملت 
از ایــن امر عصبانی اند و چون یارای مقابله 
با نقاط قوت کشــور را ندارند، به انکار آنها 
و برجسته ســازی برخی نقاط ضعف روی 
آورده اند که مع الاسف این سیاست کثیف ، 
یعنی سانســور نقاط قوت ، برجسته  سازی 
نقاط ضعف و در نتیجه یأس آفرینی و پمپاژ 
نومیدی از سوی برخی جریانات سیاسی و 

رسانه ای داخلی نیز دنبال می شود.

کیهان بررسی کرد 

مسابقه مدعیان اصلاحات با دشمن
در یأس آفرینی


